



ICRC

Moscow, 31 July 2025
MOS25/01325

Dear Mrs Ruzanova,

On behalf of the Regional Delegation of the International Committee of the Red Cross (ICRC) for the Russian Federation and the Republic of Belarus, we would like to express our sincere gratitude to you and the team of the Training Center "PULS" for the excellent fire protection training provided to our staff in a series of sessions in June-August 2025. The training was highly informative and practical, equipping our team with the essential knowledge and skills to respond effectively to fire emergencies.

The team of the Training Center "PULS" demonstrated exceptional expertise and professionalism throughout the training program. The instructors were knowledgeable and engaging, making the learning experience both informative and enjoyable. The hands-on exercises and simulations were particularly valuable in reinforcing the theoretical concepts and building confidence in our team's ability to handle fire-related incidents.

We are confident that the skills and knowledge gained from this training will significantly enhance our ability to ensure the safety and well-being of our staff and the communities we serve. We are committed to maintaining a safe working environment and appreciate your contribution to this effort.

Thank you once again for your valuable support and dedication to providing high-quality fire protection training. We look forward to future collaborations.

Sincerely yours,


Guy Bruyninx
Deputy Head of Regional Delegation
for Operations

Mrs T.G. Ruzanova
Deputy Head
Fire Safety and Occupational
Safety Training Center "PULS"
named after S. A. Afanasiev

Rusakovskaya str, 28, bld.1A
107014, Moscow

ПЕРЕВОД МККК

Москва, 31 июля 2025 г.
MOS25/01325

Уважаемая госпожа Рузанова!

От имени Региональной делегации Международного Комитета Красного Креста (МККК) в Российской Федерации и Республике Беларусь выражаем искреннюю благодарность Вам и коллективу учебного центра «ПУЛЬС» за проведение нескольких прекрасных тренингов по мерам пожарной безопасности в июне-августе 2025 г. Тренинги были высокоинформативными и носили практический характер. Теперь у наших коллег есть необходимые знания и навыки для эффективного реагирования на чрезвычайные ситуации, вызванные пожаром.

Сотрудники учебного центра «ПУЛЬС» продемонстрировали огромный опыт и профессионализм во время тренинга. Инструкторы — настоящие эксперты. Подача материала проходила в увлекательной форме, что сделало процесс обучения информативным и приятным. Практические упражнения и симуляции были особенно ценными для закрепления теории и придания уверенности нашим сотрудникам на случай чрезвычайных ситуаций, связанных с пожаром.

Мы уверены, что знания и навыки, полученные в ходе тренингов, значительно повысят наш потенциал по обеспечению безопасности и благополучия наших коллег и получателей помощи, ради которых мы работаем. Мы стремимся поддерживать безопасную рабочую среду и ценим Ваш вклад в наши усилия.

Еще раз благодарим Вас за Вашу ценную поддержку и преданность делу обеспечения высококачественного обучения мерам пожарной безопасности. Надеемся на дальнейшее сотрудничество.

С уважением,

Ги Брюнинкс,
заместитель главы Региональной
делегации по вопросам
оперативной деятельности

Г-же Т. Г. Рузановой,
заместителю руководителя
учебного центра пожарной безопасности
и охраны труда «ПУЛЬС»
имени С. А. Афанасьева
Русаковская ул., д. 28, стр. 1А
107014, Москва